



Referat fra skolebestyrelsesmøde

Torsdag d. 27. februar 2025 kl. 16.30-18.30

Sejlet, Møllehøjsskolen

Afbud: John, Kristian, Stine, Dan A

Til stede: Agnes, Amanda, Dan T., Anders, Pernille, Asgerd, Daniella, Kirsten, Helle

Pkt. 1	Velkommen Godkendelse af referat REF: Godkendt. Fremtidig vil der være en god ide at sende referatet ud sammen med dagsordenen. Det giver mulighed for at få det genopfrisket inden det godkendes.
Pkt. 2	Husrødder REF: Præsentationsrunde. Vi har fået 2 nye husrådsrepræsentanter Agnes og Amanda fra 5 årg. Det undersøges om der er mulighed for at være inde en dag i ugen. Timeglasset ved rullepølsen er forsvundet, det efterlyses, da det savnes rigtig meget. Ønske om en vandbane. Hvor kan man lege med vand når det regner. Der blev spurgt til den Pannabane som tidligere har været taget op og som var et ønske til byrådsdagen. Anders vil gerne hjælpe med at lave en projektbeskrivelse, så vi kan prøve at søge penge til det fra en fond eller lignende.
Pkt. 3	Budget (udsat fra sidste møde) Kirsten orienterer om budgettet. Se bilag. REF: Det ser positivt ud. Vi er hjulpet af, vi har store klasser (med flere end 20 børn), da tildelingen er så, der gives ekstra økonomi til at drive større klasser. Vi satser på at gå ud af 2025 med et lille plus og beholde det personale vi har på nuværende tidspunkt.
Pkt. 4	Status pumptrack-banen Anders informerer om status på banen REF: Der er lavet tegning og projektbeskrivelse i samarbejde med borgerforeningen. Vi er bevilget 50.000kr fra Sparekassen Danmark til projektet. Der er flere ansøgninger ude. Der undersøges på om vi skal have en byggetilladelse for at etablere banen.

Pkt. 5	Status indskrivning for årgang 2025/26 Orientering om indskrivning. Hvad betyder det for Møllehøjsskolens kapacitet fremadrettet? Bilag med optælling af distriktsbørn i de kommende årgange vedhæftes. REF: Vi har 46 børn i distriktet, 40 ønsker Møllehøj, 16 udefra har ønsket Møllehøj. Vi har plads til 46 børn på årgangen. Det betyder at nogle familier har fået afslag på deres ønske om Møllehøjsskolen. Vi drøfter igen de kommende udfordringer med kapacitet i lyset af nye udstykninger. Måske kunne det være en ide at få en ekstern rådgiver til at se på bygningsmassen med nye øjne og undersøge, om der er andre muligheder end på sigt at flytte 6. årgang. Kirsten drøfter jævnligt problematikken med forvaltningen.
Pkt. 6	Evaluerings af fælles bestyrelsesmøde i skolefællesskabet Drøftes. Hvilke ønsker og ideer har vi fremadrettet til det mødeforum? Se vedhæftede referat (bilag) REF: Erfaringsudveksling og ideer. Vi vil meget gerne have kigget på distriktsgrænser, så der ses på en samlet løsning for alle tre distrikter.
Pkt. 7	Årshjulet – ønsker til kommende temaer Vi drøfter ønsker – skal børns sprog på næste møde? Skal vi invitere Ane og evt. andre? Hvilke øvrige temaer kunne være relevante, hvornår skal de på, og hvem kan hjælpe os med at belyse dem? REF: Vi har udsat punktet ”børns sprog” og inviterer Ane ind på næste møde, så hun kan lave et oplæg til det. <i>Flere ideer til emner:</i> Trafikpolitik Trivselskommissionens udspil Arbejdsdag d.13.september Børn som tages fri fra undervisning udenfor ferier/ børns fremmøde i undervisningstiden. Sukkerpolitik. Skolemad

Pkt. 8	Valg af ny repræsentant til Møllehøjhallens repræsentantskab Jf. mail fra Jonas: Hej Kirsten, Møllehøjhallen har netop udsendt indkaldelse til det årlige møde i Møllehøjhallen. Jeg er ikke en del af skolebestyrelsens mere, hvorfor jeg vil spørge om der er andre i skolebestyrelsen der har lyst til at sidde i dette repræsentantskab? Opgaven er mere en indsigt i, hvad der sker på "nabo-martiklen", og i har selvfølgelig mulighed for at sende ønsker eller spørgsmål min vej. I plejer jo at være gode til at gå direkte til Morten, hvis der er noget. Bliv endelig ved med det. Dertil holder jeg "stadigvæk" øje med referaterne via. hjemmesiden, når de bliver lagt op 😊 Nogle af opgaverne i Halbestyrelsen, har været drøftelser af ting som sker inden for hallens mure, f.eks. nye/opdatering af omklædning, nyt ovenlys og sørge for det gode arbejdsmiljø for Morten. Vi afholder ca. 3 møder i løbet af året. Pt. er det bestyrelsen der hjælper til med julemarkedet, hvilket om jeg er i bestyrelsen eller ej, gerne stadigvæk vil hjælpe med. Det er en hyggelig dag. Vil I ikke tage en snak omkring mit kandidatur på kommende møde d. 27/2, om I gerne vil have repræsentantskabet tættere på? (En fra skolebestyrelsen?) Som min private situation er nu, så vil jeg gerne have, <u>at I finder en som har/kan få "foden indenfor"</u>. Hvis ikke I finder en, så sidder jeg dette år ud, men vil gerne have i arbejder for at få en til at overtage pladsen. Jeg håber I vil tage min mail til efterretning. mvh Jonas Lund Nissen - 29177276 REF: Dan T. har meldt sig, men vi spørger lige de medlemmer, som ikke er til mødet i dag, om nogen af dem er interesserede. Ellers bliver det Dan.
	Samarbejde mellem Arnbjerg fællesskab og Bruunshåb Borgerforening Anders orienterer kort om et samarbejde mellem Arnbjerg Fællesskab og Borgerforeningen i Bruunshåb i forhold til særligt overgangen fra cykelstien fra Arnbjerg nede ved Vinkelvej. REF: Der er nogle udfordringer, da bilister ikke helt ved om de skal holde tilbage for cyklister eller ej. Der vil blive et møde ved overgangen mellem Arnbjerg, borgerforeningen i Bruunshåb og 2 politikere, så der evt. kan findes en løsning, så vejen bliver mere cykelsikker.

Pkt. 8	Korte beskeder Skoleleder: Opsamling på udvalgsmøde i B&U den 26. februar. Udspil fra trivselskommissionen. Kortere skoledage: Beslutningen om skoledagens længde er delegeret ud til den enkelte skole. Indskrivning Formand: Undervisning: den kører og vi har haft emneuge: Samarbejdsaftalen med Viborg kommune er opsagt. Det er diskuteret en del blandt ansatte i undervisningen. Fritid: Vi er i gang med cirkus som afsluttes op til påske. Vi skal sige farvel til Randi om 14 dage. Ros til vores årshjul. Øvrige: REF: Kan der komme en forældrekode på stjernehjulet, så diverse pakkenelliker kan afleveres der om morgenen? Kan morgenåbnere sende børnene over med tasker inden det ringer? Børn sidder med mobiler i cykelskuret, skal man reagere på det? Børnene er meget ivrige efter at få deres telefoner et par min. Skoledagens afslutning, så de får 2 min ekstra spilletid. Det er noget som tages op i Kværnen.
Pkt. 9	Evt. REF:

	Overblik Årshjul 22. august: Høring omkring skolebusser 16. september: Tema: Mobiltelefoner, smarture og andre skærme Skema i forhold til ressourcebank, der kan bruges på alle årgange. Oktober: 4. november: fælles med Overlund på Lysningen Tema til egen del: Medarbejdertrivsel (Tovholder Helle og Kirsten) 2. december: Tema: Ny folkeskoleaftale, herunder blandt andet - karakterer på 6. årgang (tovholder Kirsten) 14. januar: Tema: Skolestart Budget 27. februar: - Tema: sprog og tonen – Hvordan taler børnene til hinanden - Budget udsat fra januar mødet. 26. marts: 29. april: 26. maj: 19. juni:
	Mødekalender 2024-25 Torsdag den 22/8 Tirsdag den 17/9 Mandag den 4/11 fælles med Overlund på Lysningen Mandag den 2/12 Tirsdag den 14/1 Torsdag den 27/2 Onsdag den 26/3 Tirsdag den 29/4 Mandag den 26/5 Torsdag den 19/6 Alle møder er kl. 16.30 til 18.30

Punkter til kommende møder	
---	--